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Kansen	creëren	én	benutten	
	
De	VVD	gaat	zich	de	komende	Statenperiode	weer	inzetten	om	ambities	voor	haar	inwoners	te	
realiseren.	De	afgelopen	periode	heeft	de	VVD	nagenoeg	al	haar	verkiezingsbeloftes	kunnen	
waarmaken.	Cees	Loggen:	‘De	komende	jaren	gaan	we	ons	extra	sterk	maken	voor	woningbouw,	
energietransitie,	klimaatadaptatie,	digitalisering	en	bereikbaarheid.’	
	
Cees	is	een	echte	Noord-Hollander.	Zijn	ideaal	is	om	bij	te	dragen	aan	een	beter	en	mooier	Noord-
Holland	-	iets	wat	hij	kan	realiseren	in	zijn	huidige	werk	als	gedeputeerde	van	de	provincie	Noord-
Holland.	De	afgelopen	vier	jaar	heeft	Cees	zich	voornamelijk	bezig	gehouden	met	watermanagement,	
een	belangrijk	onderdeel	binnen	onze	provincie.	Zeker	nu	het	veranderende	klimaat,	met	hevige	
regenbuien	en	extreme	droogte,	voor	veel	problemen	kan	zorgen	en	de	veiligheid	soms	in	geding	is.	
Door	de	inzet	van	Cees	is	de	provincie	nu	beter	voorbereid	dan	vier	jaar	geleden.	 
	
Verbinden	
Cees	heeft	als	hobby’s	sportvissen,	reizen,	karate,	duiken	en	zo	nu	en	dan	gamen.	Door	zijn	verleden	
bij	de	marine	(11	jaar)	heeft	hij	zeer	veel	gereisd	en	gaat	hij	graag	met	zijn	gezin	terug	naar	de	
plekken	waar	hij	bijzondere	aan	herinneringen	heeft.	Zo	wil	hij	zijn	kinderen	laten	zien	hoe	mooi	de	
wereld	is	en	laat	hij	zijn	kinderen	tevens	zien	hoe	goed	we	het	in	Nederland	hebben.	 
	
Als	Cees	een	eeuw	mag	kiezen	waarin	hij	zou	mogen	leven	dan	kiest	hij	voor	de	22ste	eeuw.	Met	zijn	
kennis	van	de	geschiedenis	en	zijn	fascinatie	voor	technische	ontwikkelingen	is	hij	benieuwd	hoe	de	
technologie	zich	verder	ontwikkelt.	Daarnaast	zou	hij	willen	zien	of	er	over	100	jaar	wereldvrede	is,	
de	hongerproblemen	zijn	opgelost,	levensbedreigende	ziektes	zijn	overwonnen	en	welke	(nieuwe)	
energiebronnen	zijn	ontdekt.	Maar	ook,	hoe	de	opbouw	van	onze	samenleving	er	dan	uitziet	en	hoe	
ons	bestuurlijk	systeem	is	veranderd.		
	
Cees	ziet	zijn	rol	als	verbinder	als	sterke	karaktertrek:	‘In	mijn	werk	moet	ik	natuurlijk	veel	
vergaderen	en	overleggen.	Ook	met	partijen	met	tegengestelde	meningen.	Mijn	doel	is	dan	om	er	
samen	uit	te	komen,	zonder	de	ambities	en	de	kwaliteit	van	plannen	en	voorstellen	in	te	leveren.’	 
	
Vier	belangrijke	issues,	waaronder	wonen 
De	belangrijkste	issues	in	Noord-Holland	zijn	woningbouw,	de	energietransitie,	de	
klimaatverandering,	digitalisering	en	bereikbaarheid	(dus	ook	Schiphol).	Cees:	‘Noord-Holland	moet	
de	komende	jaren	230.000	woningen	realiseren	in	de	metropoolregio.	Dat	gaat	niet	vanzelf.	We	
kunnen	niet	oneindig	de	hoogte	in	gaan	en	ook	kunnen	we	niet	elk	grasveld	volplannen	met	
woningen.	Om	de	ambitie	te	realiseren,	pleit	de	VVD	voor	een	Deltaplan	Wonen	waarin	we	met	
elkaar	verstandige	keuzes	kunnen	en	moeten	maken.	We	zullen	buiten	de	huidige	contouren	moeten	
denken	en	bereid	moeten	zijn	om	buiten	de	gebaande	paden	te	treden.	Ofwel:	de	woningbehoefte	
vraagt	om	samenwerking	én	versnelling!’	
	
Bij	het	Deltaplan	moeten	alle	stakeholders	betrokken	zijn,	zoals	gemeenten,	bouwers,	milieu-	en	
landschapsorganisaties,	beheerders	en	inwoners.	230.000	Woningen	betekent	dat	er	ongeveer	
500.000	mensen,	een	zesde	van	de	huidige	bevolking	van	Noord-Holland,	bij	komen.	Niet	alleen	in	
Amsterdam,	maar	ook	in	de	overige	steden	en	dorpen.	Dit	alles	met	behoud	van	de	kwaliteit	voor	de	
openbare	ruimte	en	met	betaalbare	woningen.	‘Maar	ook	moet	de	natuur	kwalitatief	worden	
verbeterd.	Een	gigantische	opgave	waar	we	nu	over	moeten	nadenken,	zodat	we	voorbereid	zijn,’	
aldus	Cees.		
	



Hard	maken	voor	bereikbaarheid 
De	VVD	zal	zich	ook	de	komende	jaren	hard	maken	voor	bereikbaarheid.	Cees:	‘Mensen	moeten	van	
A	naar	B	naar	C	en	weer	terug	naar	A.	Dus	we	moeten	investeren	in	openbaar	vervoer,	in	fietspaden	
en	ook	zullen	we	wegen	moeten	aanleggen.	Dat	laatste	klinkt	misschien	niet	leuk,	maar	je	moet	
nieuwe	woonwijken	wel	ontsluiten.’  
Schiphol	is	een	enorm	belangrijke	luchthaven	waar	goede	afspraken	mee	zijn	gemaakt	en	waar	wij	
ons	als	VVD	aan	zullen	houden,	benadrukt	Cees.	In	de	komende	periode	zal	gesproken	worden	over	
nieuwe	afspraken.	De	VVD	houdt	daarbij	de	belangen	voor	onze	economie,	de	werkgelegenheid	
maar	ook	de	leefbaarheid	in	de	gaten. 
	
Inspelen	op	klimaatveranderingen	
Het	klimaat	verandert	snel	en	daar	moeten	we	op	inspelen.	Het	grootste	gedeelte	van	de	provincie	
ligt	onder	de	zeespiegel.	De	droogte	heeft	gezorgd	voor	enorme	schade	aan	de	landbouwde	
verwachting	is	dat	dit	de	komende	jaren	aan	zal	houden.	De	verwachting	is	echter	ook	dat	de	droge	
periodes	gevolgd	zullen	worden	door	enorme	natte	periodes.	In	Noord-Holland	hebben	wij	met	
beide	uitdagingen	te	maken.	Te	weinig	en	teveel	water	vergt	innovatieve	oplossingen..	Verder	
moeten	de	nieuwe	woningen	die	gebouwd	worden	duurzaam,	energiezuinig	en	klimaatneutraal	zijn	
en	daarmee	standaard	voorzien	zijn	van	zonnepanelen.		
Cees:	‘We	pleiten	dan	ook	voor	een	integrale	omgevingsvisie	waarin	klimaat,	wonen	en	
bereikbaarheid	op	verantwoorde	wijze	worden	ontwikkeld	en	uitgevoerd. Daar	gaan	we	ons	als	VVD	
hard	voor	maken.‘	
	
Dat	geldt	ook	voor	energietransitie.	Cees:	‘Een	verantwoorde	verduurzaming	van	de	energie	is	een	
opgave	die	veel	kansen	biedt,	want	innovatieve	initiatieven	en	toepassingen	leiden	ook	tot	
werkgelegenheid	in	onze	provincie.’ 
	
Uitdagingen	als	kansen	zien	
Noord-Holland	draagt	voor	22%	bij	aan	de	Nederlandse	economie,	dus	Noord-Holland	is	heel	erg	
belangrijk	voor	Nederland.	We	hebben	Schiphol	als	grootste	luchthaven	en	Amsterdam	als	een	van	
de	grootste	havens	van	Europa	binnen	onze	provincie.	Cees:	‘Dat	betekent	dat	veel	bedrijven	zich	
hier	willen	vestigen,	met	als	resultaat	veel	werkgelegenheid.	De	dynamiek	in	deze	regio	is	zo	enorm,	
dat	zelfs	tijdens	de	crisis	de	Amsterdamse	regio	het	goed	deed.	Deze	kracht	van	de	provincie	biedt	
alle	mogelijkheden	om	genoemde	uitdagingen	als	kansen	te	zien	en	te	benutten.’ 
	
Met	de	inwoners	in	Noord-Holland	 
De	VVD	in	Noord-Holland	wil	ook	de	komende	jaren	met	de	inwonersnaar	uitdagingen	in	de	
provincie	kijken.	Burgerparticipatie	en	daarmee	de	betrokkenheid	van	de	inwoners	is	een	groot	goed	
voor	de	VVD.	‘Niet	alleen	nu	maar	ook	de	komende	jaren	zullen	we	laten	zien	dat	we	aanwezig	zijn,	
dat	we	benaderbaar	zijn	en	een	luisterend	oor	hebben.	Natuurlijk	is	het	niet	zo	dat	men	vraagt	en	wij	
draaien,	maar	wij	zullen	antwoorden	en	mogelijke	oplossingen	geven	op	vragen	uit	onze	
samenleving.	Daar	zijn	wij	ook	op	aanspreekbaar	en	indien	mogelijk	zullen	wij	daar	uitvoer	aan	
geven,’	aldus	een	gedreven	Cees.	 
	
Waarom	lijsttrekker? 
	‘In	2007	ben	ik	in	de	Staten	gekomen,	de	economie	was	booming,	een	jaar	later	kwam	de	crisis.	Wij	
hebben	toen	heel	erg	moeten	bijsturen	op	de	taken	van	de	provincie.	Zorgen	voor	een	gezond	
financieel	beleid,	zorgen	dat	de	ontwikkelingen	in	Nood-Holland	door	konden	gaan,	bij	te	dragen	aan	
onze	economie-	zie	de	tweede	zeesluis,-	de	aanleg	van	infrastructuur-	de	N23-,	de	plannen	om	de	
verbinding	A8	en	A9	te	realiseren,	de	Duinpolderweg,	allemaal	zaken	die	wij	als	VVD	gedurende	de	
crisis	overeind	hebben	weten	te	houden.	Wat	mij	motiveert	als	lijsttrekker	is	nu	de	zon	weer	schijnt,	
wij	de	gaten	in	het	dak	kunnen	repareren.	We	zullen	blijven	zorgen	dat	deze	provincie	welvarend	
blijft,	een	goed	vestigingsklimaat	blijft	houden	en	waar	het	aangenaam	wonen	is.	En	wij	zullen	ervoor	



blijven	waken	dat	provinciale	gelden	niet	aangewend	worden	voor	niet	provinciale	taken.’	aldus	
Cees.	 
	
Beslissingen	durven	nemen		 
Een	groeiende	economie,	vergrijzing,	ontgroening,	krapte	op	de	arbeidsmarkt,	woningbehoefte,	
energietransitie,	klimaatverandering,	digitalisering	en	bereikbaarheid:	zaken	die	vragen	om	een	
regisserende	en	plannend	provinciaal	bestuur	die	de	benodigde	beleidswijzingen	snel	en	goed	
oppakt.	Cees:	‘We	leven	nu	weer	in	een	tijd	van	economische	voorspoed.	Maar	de	economie	is	
conjunctuur	gevoelig,	dus	het	kan	op	enig	moment	ook	weer	minder	gaan.	We	zullen	nu	met	een	
koel	hoofd	en	een	warm	hart	naar	de	ontwikkelingen	moeten	kijken	en	de	juiste,	verantwoorde	
beslissingen	nemen.	Daar	heb	je	een	partij	voor	nodig	die	beslissingen	durft	te	nemen	en	die	ook	als	
het	moeilijk	gaat	kansen	weet	te	creëren	en	te	benutten.	Dat	is	de	VVD!’	
 


